
 

 

Rødding, den 30/10 2023 

 

Kære Lokalhistoriske Arkiver- og Foreninger. 

 

Styrelsen i LASS må med beklagelse konstatere at der gennem en årrække har været faldende 

fremmøde til årsmøde/generalforsamling. 

Dette er på trods af at vores medlemstal stort set er uændret og at vi generelt får gode 

tilbagemeldinger på indhold af både årsmøder og foredrag og kurser. 

 

Vi har traditionelt afholdt årsmødet som et lørdagsarrangement med kaffebord og et fagligt 

indlæg efter generalforsamlingen. 

For at prøve noget nyt i håb om bedre tilslutning forsøgte vi sidste gang et aftenmøde i stedet. 

Dette resulterede desværre i endnu færre medlemmer ved bordene. 

 

Det er stærkt uheldigt at vi ikke kan samles flere ved denne årlige lejlighed. Det kan på sigt blive 

meget vanskeligt at få fremtidige pladser i styrelsen besat. I øjeblikket står pladserne som 

suppleanter åben af samme årsag. Hvis ikke der bliver en bedre opbakning vil det medføre at LASS 

ikke kan videreføres. 

 

Hvilken form skal årsmødet /generalforsamlingen have, og hvornår i 1. kvartal, skal det ligge for at 

få en god tilslutning ?. Er Folkehjem det rigtige sted at afholde årsmødet ? 

 

Alle Arkiver / Foreninger bedes komme med gode ideer så Styrelsen bliver klædt godt på til at sikre 

at LASS får en god fremtid.  

 

Hvad skal vi gøre? 

 

Kom med jeres holdninger til dette vigtige emne senest d. 21 november på mail: 

ark@ankerravnknudsen.dk 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Fmd. Anker Ravn Knudsen 
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